
Formandens beretning  

Det har været et forholdsvis roligt år for foreningen i 
modsætning til digelauget som Ole vil komme ind på 
senere. Der har dog være en del udskiftninger af 
grundejerne de sidste par år. Det går forholdsvist hurtigt 
med at få solgt sommerhusene, når de bliver sat til salg. 
Det må være et attraktivt sommerhusområde, vi har. Dette 
kan skyldes, at vi har et charmerende og idyllisk 
sommerhus-område med kort afstand til strand og natur. 
Det skal vi værne om.  Vi skal prøve at bevare områdets 
natur- og landskabsmæssige værdier, så området også i 
fremtiden er idyllisk og charmerende.  Det er blevet mere 
populært med kameraovervågning. Det skal være trygt og 
sikkert at bevæge sig rundt i området, uden at trafikanter, 
som bevæger sig på de offentlige arealer skal være 
nervøse for, om de bliver filmet af kamera (i øvrigt 
ulovligt). Vi i bestyrelsen vil gerne opfordre til, at hvis det 
er nødvendigt med kameraovervågning af sin grund, så 
drej venligst kameraet mod egen grund og ikke ud mod 
offentlig område, da dette danner grundlag for 
utryghed/ubehagelighed for jeres medmennesker. 

 



Fællesarbejde d. 18/6. Vi havde indkaldt til fællesarbejde 
via mail og opslag, så alle på en eller anden måde burde 
have mulighed for at tilmelde sig. Der var ca. 15 stk som 
mødte op ud af 205 parceller. Der var en del nye ansigter, 
så det var godt at se. Vi fik beskåret stien ned til den store 
badebro og stenene ud for stikvejene blev malet hvide .  

Der er fællesarbejde igen d. 10/6. Vi håber selvfølgelig, 
mange frivillige vil deltage. Der er lidt flere opgaver denne 
gang. Nogle af stenene skal rykkes så de står ½ meter inde 
på rabatten fra vejen. Klipning af græsset ved de hvide 
sten opsætning af 2 hastighedsskilte. Beskæring af 
hulvejen ned til stor badebro. Maling af fællesskur og evt. 
opsætning af bænk på klinten.  

D. 25/7 havde vi det, vi kalder de frivilliges dag. Der bliver 
lavet et traktement for de frivillige i foreningen, som 
deltager i arbejdsdagen, optagning og udsætning af 
badebroer, og vedligeholdelse af mosen. Det var denne 
gang med barbecue + diverse tilbehør, det blev festligt og 
hyggeligt. Tak for det. 

 

Igen i år har vi en frivilliges dag, som er d. 15. juli 2023, 
som tak for indsatsen med fællesarbejde, mosearbejde, 



opsætning/nedtagning af badebroer. Lad mig i den 
forbindelse sige tak til de mange frivillige som har deltaget 
i diverse arbejder. Kisser er sjakbas for mandskabet til den 
lille badebro og der var folk mødt talstærkt. Michael Bang 
er sjakbajs for mandskabet til den store badebro. Jeg siger 
jer stor tak, for at påtage jer det ansvar. 

Mosearbejderne står jeg for, og det har forløbet som det 
skulle. Vi prøver at holde mosebredden fri for alt meget 
vegetation, så frøerne kan tage solbad. Kommunen var i 
det tidlige forår ude og klippe sivene o.lgn. i mosen. Vi 
kæmper stadig en del med at få bekæmpet piletræerne. 

 

I sensommeren 2022 fik vi etableret en petanque-bane ved 
fælleshuset.  Den har været flittigt brugt. 

 

Fællesudvalget 

d. 1/4 var der møde i fællesudvalget.  

Niels og René fra G/F Klintegården var med til mødet 

Der kommer en ny renovationsordning formentlig i løbet af 
sommeren 2023. der vil være 2 plastikbeholdere med 2 
eller flere inddelinger.  Molokkerne skal fortsat bruges. 



 

Forløb og Status på digeprojektet bliver her præsenteret af 
næstformand og kasserer for digelauget Ole Nielsen 

Igen i 2022 var der arrangeret Triathlon via Klintegårdsvej  
Der var flere ude at heppe på de seje triatleter, Succesen 
bliver gentaget d. 3. juni 2023, hvor det så er 3. gang turen 
for løbedistancen løbes via Klintegårdsvej. 

 

Lad mig minde om, at rabatterne ud for de private grunde 
er offentlig areal, men grundejeren har pligt til at 
vedligeholde dem.(vedtægterne §5 stk. 2). 

 

Da vi får en del spørgsmål om hegnsregler, kan jeg citere 
lokalplanen med de gældende regler §9.6-9.7 og §9.9 

§9.6 ’Hegn ud mod vej og sti samt fællesarealer skal være 
levende hegn evt. suppleret med trådhegn på hegnets 
inderside op til hegnets færdige højde.’ 

§9.7 ’Hegn må ikke have en højde på mere end 1,8 m med 
undtagelse som fremgår af §9.9 



§9.9 Andre hegn i naboskel end levende hegn må højst 
være 1,25 m høje. 

 


